

INSTITUTIONAL SUPPORT

The Department will continue its efforts at formulating guidelines which reflect its decisions and intentions with regard to official languages. It will also continue to entrust administration of official languages to a centralized authority. On the other hand, the possibility of making other components of the Department responsible for management of certain activities in the Official Languages Program will be studied. It goes without saying that responsibility for operational implementation of the program falls to the line managers. With regard to support mechanisms, the Department considers that it must derive maximum efficiency from its current programs by improving the official languages information and evaluation system.

Lastly, the Department intends to give highest priority to the introduction of an integrated and complete official languages audit system.

SOUTIEN INSTITUTIONNEL

Le Ministère poursuivra ses efforts pour élaborer des lignes directrices qui traduisent ses décisions et ses intentions en matière de langues officielles. En outre, le Ministère continuera de confier à une autorité centralisée l'administration des langues officielles. Par contre, la possibilité de charger d'autres éléments du Ministère de la gestion de certaines activités du programme des langues officielles fera l'objet d'une étude. Il va sans dire que la responsabilité et la mise en oeuvre opérationnelle du programme incombe aux gestionnaires axiaux. Au chapitre des mécanismes de soutien, le Ministère estime qu'il doit tirer le maximum d'efficacité de ses programmes actuels en améliorant le système d'information et d'évaluation sur les langues officielles.

Enfin, le Ministère se propose d'accorder la plus grande priorité à l'implantation d'un système intégré et complet de vérification en matière de langues officielles.